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PROTOKÓŁ NR VII/2017 
 

z XXVI Sesji Rady Gminy Wola Uhruska VII kadencji, która odbyła się w 

dniu 28 września 2017 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Woli 

Uhruskiej. 

Rozpoczęta o godzinie 10
30

, a zakończona o godzinie 14
37

. 

W obradach uczestniczyli Państwo Radni:  

  Marek Kuszneruk 

  Marian Łubkowski 

  Zdzisław Dąbrowski 

  Maria Haciuk 

  Mariusz Karpowicz 

  Teresa Kościuk 

  Beata Kuczyńska – Jurek 

  Antoni Linde  

  Leszek Łubkowski 

  Alfred Misztalski 

  Tadeusz Niewiadomski 

  Tadeusz Pawłowski 

  Eugenia Pręciuk 

  Stanisław Typiak 

 

Nieobecna: 

1. Marta Malewicz 

Obradom przewodniczył Pan Marek Kuszneruk – Przewodniczący Rady 

Gminy Wola Uhruska. 

Ponadto w sesji Rady Gminy udział wzięli: 

 

1.  Pan Jan Łukasik  Wójt Gminy Wola Uhruska  

2.  Pan Mariusz Jachimczuk  Sekretarz Gminy Wola Uhruska  

3.  Pani Justyna Kędzierawska  Skarbnik Gminy Wola Uhruska  

4.  Pan Mirosław Konieczny   Dyrektor Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej  

5.  Pan Przemysław Kuryś  Prezes Przedsiębiorstwa Usługowo – Wytwórczego 

w Woli Uhruskiej 

 

6.  Ks. Wojciech Gawałko  Proboszcz Parafii Uhrusk  

7.  mł. asp. Michał Pyrzyna  Dzielnicowy KPP Włodawa  

8.  Michał Rządkowski  Lubelska Akademia Rozwoju.  

9.  Andrzej Demecki  Rada Społeczna SP ZOZ w Woli Uhruskiej  
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10.  Pan Józef Biernacki  Sołtys wsi Stanisławów  

 Pan Antoni Borysiuk  Sołtys wsi Majdan Stuleński 

11.  Pan Wiesław Chomik  Sołtys wsi Macoszyn Duży 

 Pani Beata Kuczura  Sołtys wsi Józefów 

12.  Pan Radosław Lipert  Sołtys wsi Wola Uhruska 

13.  Pani Maria Łodzińska  Sołtys wsi Bytyń 

14.  Pan Krzysztof Łukomski   Sołtys wsi Potoki 

15.  Pani Ewa Pręciuk   Sołtys wsi Uhrusk 

 Pan Jan Polak  Sołtys wsi Mszanna 

16.  Pani Mariola Polak  Sołtys wsi Mszanka 

17.  Pan Sławomir Skobodziński  Sołtys wsi Stulno 

18.  Pan Stanisław Żyła  Sołtys wsi Zbereże 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXVI Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy o działalności i wykonaniu uchwał Rady Gminy 

w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Wola Uhruska na 

lata 2017-2023. 

6.2) zmiany uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej działającej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Woli 

Uhruskiej; 

6.3) wieloletniej prognozy finansowej; 

6.4) zmian w budżecie gminy. 

7. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i dyskusja. 

9. Zakończenie XXVI Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

PKT 1 

OTWARCIE XXVI SESJI RADY GMINY WOLA UHRUSKA  

VII KADENCJI. 

W dniu 28 września 2017 roku o godzinie 10
30

 Przewodniczący Rady 

Gminy – Pan Marek Kuszneruk rozpoczął XXVI Sesję Rady Gminy słowami: 

„Otwieram dwudziestą szóstą Sesję Rady Gminy Wola Uhruska”, po czym 

przywitał Radnych, Sołtysów oraz zaproszonych gości.  
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Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

na stan 15 Radnych, w obradach uczestniczy 14 Radnych ze względu na 

nieobecność Radnej Marty Malewicz. Następnie zakomunikował, że liczba 

Radnych stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał 

oraz dodał, że obrady dzisiejsze są prawomocne. 

PKT 2 

UCHWALENIE PORZĄDKU OBRAD. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wraz z zaproszeniem na 

sesję przesłany został Radnym porządek obrad, który odczytał, a następnie 

poprosił Radnych oraz Wójta Gminy o zgłaszanie swoich uwag i wniosków do 

proponowanego porządku obrad. 

Wójt Gminy zaproponował wprowadzenie do porządku obrad uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu w zakresie 

opracowania dokumentacji technicznej na budowę chodników przy drodze 

wojewódzkiej nr 816 w Uhrusku. 

Radny Tadeusz Pawłowski zaproponował, aby do porządku obrad dołączyć 

również projekt uchwały dotyczący udzielenia pomocy rzeczowej 

Województwu Lubelskiemu w zakresie opracowania dokumentacji technicznej 

na dokończenie budowy chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 816 w Bytyniu. 

Wójt Gminy poinformował, że projekt dotyczący budowy chodnika w 

Bytyniu jest wykonany, lecz sama budowa wspomnianego chodnika wymaga w 

przyszłości odrębnej analizy. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poinformował, że w 

związku z powyższym porządek sesji będzie przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie XXVI Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy o działalności i wykonaniu uchwał Rady Gminy 

w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Wola Uhruska na 

lata 2017-2023. 

6.2) zmiany uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej działającej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Woli 

Uhruskiej; 

6.3) wieloletniej prognozy finansowej; 

6.4) zmian w budżecie gminy; 
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6.5) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu w zakresie 

opracowania dokumentacji technicznej na budowę chodników przy 

drodze wojewódzkiej nr 816 w Uhrusku. 

7. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i dyskusja. 

 Zakończenie XXVI Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

 

W związku z brakiem innych uwag do proponowanego porządku obrad, 

Przewodniczący zarządził jawne głosowanie, w którym proponowany porządek 

obrad Radni przyjęli głosami w stosunku:  

za    - 12 głosów, 

przeciw   - 0 głosów, 

wstrzymujących się  - 2 głosy.  

Przewodniczący poinformował, że porządek obrad został uchwalony 

większością głosów. 

PKT 3 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XXIV I XXV SESJI RADY 

GMINY. 

Realizując przyjęty porządek obrad Przewodniczący Rady Gminy poprosił 

Radnych o zgłaszanie uwag i sugestii, dotyczących treści protokołu z XXIV 

i XXV Sesji Rady Gminy, kserokopie którego zostały rozłożone na sali obrad, 

umożliwiając tym samym Radnym zapoznanie się z jego treścią. 

W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z XXIV Sesji Rady 

Gminy, Przewodniczący zarządził jawne głosowanie nad protokołem z XXIV 

Sesji Rady Gminy, w którym protokół został przyjęty przez Radnych głosami 

w stosunku: 

 

za    - 12 głosów, 

przeciw   - 0 głosów,  

wstrzymujących się - 2 głosy. 

Dziękując za udział w głosowaniu, Przewodniczący poinformował 

Radnych, że protokół z XXIV Sesji Rady Gminy został przyjęty większością 

głosów. 

W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z XXV Sesji Rady 

Gminy, Przewodniczący zarządził jawne głosowanie nad protokołem z XXV 

Sesji Rady Gminy, w którym protokół został przyjęty przez Radnych głosami 

w stosunku: 
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za    - 14 głosów, 

przeciw   - 0 głosów,  

wstrzymujących się - 0 głosów. 

Dziękując za udział w głosowaniu, Przewodniczący poinformował 

Radnych, że protokół z XXV Sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie, po 

czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

PKT 4 

INFORMACJA WÓJTA GMINY O DZIAŁALNOŚCI 

I WYKONANIU UCHWAŁ RADY GMINY W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. 

Przewodniczący Rady poprosił Zastępcę Wójta Gminy – Pana Leszka 

Jóźwiaka o udzielenie przedmiotowej informacji. 

Pan Jóźwiak poinformował, że:  

 24 czerwca 2017 r. – gościliśmy uczestników XIX Raciborskiego Rajdu 

Rowerowego Trzeźwości dookoła Polski, którego terasa przebiegała przez 

Gminę Wola Uhruska. 

 1 lipca 2017 r.  – 60 rocznica powstania LKS VITRUM. 

 5 lipca 2017 r. – powołano komisję do przeprowadzenia oceny ofert w 

postępowaniach o udzielenie zamówień obejmujących: Budowę 

ogólnodostępnej zadaszonej sceny w Woli Uhruskiej oraz budowę 

trzech ogólnodostępnych placów rekreacyjnych w m. Piaski, Zbereże i 

Siedliszcze. 

 8 lipca 2017 r. – w Woli Uhruskiej przy ośrodku „Pompka” odbył się I Zlot 

Motocyklowy, który w swym programie przewidział m.in. paradę 

motocyklistów, koncerty zespołów rockowych, konkursy, miasteczko piwne, 

spływ kajakowy, atrakcje zarówno dla dzieci i jak i dla dorosłych. 

 17 lipca 2017 r. – policjanci Komendy Powiatowej Policji we Włodawie 

obchodzili swoje święto 98 rocznicy powołania Polskiej Policji. W 

uroczystościach, poza policjantami i pracownikami cywilnymi,  wzięło 

udział liczne grono zaproszonych gości, a między innymi: przedstawiciele 

władz samorządowych, służb mundurowych, emerytowani policjanci oraz 

rodziny funkcjonariuszy. 

 23 lipca 2017 r.  – odbyły się uroczystości rocznicy 65-lecia powstania koła 

PZW Wola Uhruska. Na początku minutą ciszy uczczono pamięć zmarłych 

wędkarzy. Prezes koła Waldemar Tomczak wręczył dla wyróżnionych gości 

oraz członków koła podziękowania za współpracę z Kołem oraz pamiątki 

przygotowane na tą uroczystość. Na przybyli Jubileusz przedstawiciele 
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samorządu Gminy Wola Uhruska z wójtem Janem Łukasikiem na czele. 

Ponadto w przybyły władze Zarządu Okręgu Chełm pod przewodnictwem 

prezesa Ryszarda Kowalskiego oraz prezesi zaprzyjaźnionych kół. 

 24 lipca 2017 r. – powołana komisja dokonała odbioru końcowego robót 

remontowych drogi gminnej nr 104393L w Uhrusku. 

 26 lipca 2017 r. – powołano komisję do przeprowadzenia odbioru 

końcowego robót „wykonanie odwiertu studni wraz z dokumentacją i 

uzyskaniem pozwolenia wodnoprawnego na pobór wód. 

 2 sierpnia 2017 r. – we Włodawie – posiedzenie Powiatowego Zespołu 

Zarzadzania Kryzysowego w związku z ASF. 

 3 sierpnia 2017 r.  – w Urzędzie Marszałkowskim w Lublinie została 

podpisana umowa na remont drogi w Majdanie Stuleńskim. 

 11 - 15 sierpnia 2017 r. – w ramach Europejskich Dni Dobrosąsiedztwa 

2017 funkcjonowało pieszo-rowerowe przejście graniczne Zbereże – 

Adamczuki, któremu towarzyszyły m.in. spływ kajakowy Bugiem, zawody 

wędkarskie, wystawa prac poplenerowych „Kresy 92”, transgraniczny bieg 

Polesie. 

 13-14 sierpnia 2017 r.  – gościliśmy grupę uczestników (ok. 30 osób) rajdu 

rowerowego „Tęcza”. 

 24 sierpnia 2017 r.  – powołano komisję przetargową na realizację zadania 

wykonania projektu budowlanego, projektów wykonawczych, kosztorysów 

inwestorskich wraz ze specyfikacjami technicznymi wykonania robót drogi 

łączącej drogę wojewódzką nr 816 z drogą powiatową nr 0732L w Woli 

Uhruskiej, (drugi przetarg odbył się 13.09.2017 r.). 

 30 sierpnia 2017 r. – przedstawiciele samorządu gminy Wola Uhruska 

uczestniczyli w Wisznicach w uroczystościach z okazji 45 lecia pracy 

naukowej i dydaktycznej Honorowego Obywatela Gminy Wola Uhruska. 

 3 września 2017 r. – przedstawiciele samorządu gminy uczestniczyli w 

Dożynkach Powiatowych, które odbyły się w Wyrykach. 

 20 września 2017 r. – odbył się przetarg na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi gminnej nr 104395L w m. Siedliszcze gm. Wola 

Uhruska i gm. Ruda – Huta”. 

 26 września 2017 r. – w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Woli 

Uhruskiej – spotkanie podsumowujące prace nad Lokalnym Planem 

Rewitalizacji Gminy Wola Uhruska na lata 2017-2023. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Wójtowi Gminy za udzielenie 

informacji i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
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PKT 5 

INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA RADNYCH. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radnych, Sołtysów oraz 

zaproszonych gości o zgłaszanie wniosków i interpelacji. 

Radny Tadeusz Pawłowski:  

 Poprosił, aby w miejscowości Bytyń w godzinach porannych 

wcześniej włączać oświetlenie uliczne. 

 Poprosił, aby rozważyć możliwość nazwania uliczek oraz 

oznakować osiedle domków letniskowych w Bytyniu. 

 Zwrócił się z prośbą o zmianę godzin odbywania się posiedzeń 

komisji oraz sesji Rady Gminy na wczesno popołudniowe ze względu na 

obowiązki służbowe części Radnych będących nauczycielami. 

 Zapytał, kto wcześniej przy torach kolejowych w okolicy sklepu 

„Groszek” zamontował po, czym zdemontował tablice z napisem „Brak 

przejścia”? 

 Zapytał, na jakim etapie znajdują się projekty o dofinansowanie 

składane przez gminę? 

 Zapytał, jakie były koszty funkcjonowania w okresie letnim 

szynobusu kursującego na trasie Chełm – Włodawa. 

Radny Zdzisław Dąbrowski zapytał:  

- czy Starosta Włodawski jest zapraszany na obrady sesji Rady Gminy Wola 

Uhruska? 

- czy są informacje dotyczące budowy przejścia granicznego Zbereże - 

Adamczuki? 

- jaka jest przyczyna odrzucenia wniosku dotyczącego budowy oświetlenia 

ulicznego w Zbereżu. 

Sołtys Jan Polak poprosił o dowiezienie wywrotki żwiru . 

Radny Marian Łubkowski poprosił o usunięcie mankamentu związanego 

z zalegającą wodą przy ul. Dworcowej i 1-go Maja. 

Sołtys Krzysztof Łukomski poprosił o wymianę przystanku autobusowego 

wraz z remontem zajazdu autobusowego w Potokach oraz remont drogi na drogę 

gruntową w Mszannie celem jej wyrównania. 

Ks Wójciech Gawałko – Proboszcz Parafii Uhrusk podziękował władzom 

samorządowym za współpracę oraz zaprosił wszystkich zebranych na uroczyste 

otwarcie nowo wybudowanej drogi powiatowej w kierunku miejscowości 

Łukówek. 

Radny Mariusz Karpowicz zapytał, ile w trakcie funkcjonowania 

Europejskich Dni Dobrosąsiedztwa w Zbereżu funkcjonariusze zabrali 

przemycanego towaru w postaci papierosów czy alkoholu oraz ilu ludziom 

wystawiono mandaty? 
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Sołtys Mariola Polak poprosiła o wyrównanie drogi gruntowej znajdującej 

się przy świetlicy w Mszance. 

Sołtys Radosław Lipert zapytał, czy jest możliwość demontażu znaku 

zakazującego wjazdu rodziców na teren szkoły? 

Pan Mirosław Konieczny – Dyrektor Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej 
poprosił o rozważenie możliwości ustawienia znaku zakazującego 

zatrzymywania się i postoju po jednej ze stron ul. Szkolnej. 

Radny Alfred Misztalski zapytał Sołtysa Wiesława Chomika, czy Izby 

Rolnicze w ostatnim czasie miały swoje posiedzenie, prosząc również o 

wstawiennictwo w Izbie Rolniczej o możliwość refundacji poniesionych 

kosztów przez rolników na budowę ogrodzenia pól uprawnych? 

Radny Tadeusz Niewiadomski poinformował, że w Mszannie rzeka 

„Tarasienka” jest bardzo zarośnięta i znajdują się tam liczne tamy bobra. 

Przewodniczący Rady Gminy – Marek Kuszneruk: 

 Zwrócił się z prośbą do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Lublinie z siedzibą 

we Włodawie o utwardzenie brakującego fragmentu na ul. Chełmskiej w 

pobliżu bloków. 

 Poprosił Pana Wiesława Chomika o interwencję w Izbach Rolniczych celem 

przyspieszenia dostarczania chłodni do kół łowieckich z terenu powiatu 

Włodawskiego, co ułatwi ludziom walkę z wirusem ASF. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za zgłoszone 

interpelacje i zapytania, po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

PKT 6.1 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA 

LOKALNEGO PROGRAMU REWITALIZACJI GMINY 

WOLA UHRUSKA NA LATA 2017-2023. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXVI/173/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Wola Uhruska na lata 

2017-2023. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił Sekretarza 

Gminy Pana Mariusza Jachimczuka o omówienie tego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk odczytał główne elementy składowe Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Wola Uhruska na lata 2017-2023. Lokalny Program 

Rewitalizacji Gminy Wola Uhruska na lata 2017-2023 stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie niniejszej 

uchwały, po czym otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 
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Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXVI/173/2017 Rady Gminy Wola Uhruska 

w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Wola Uhruska 

na lata 2017-2023, w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami 

w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym  

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.2 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W SKŁADZIE 

RADY SPOŁECZNEJ DZIAŁAJĄCEJ PRZY 

SAMODZIELNYM PUBLICZNYM ZAKŁADZIE OPIEKI 

ZDROWOTNEJ W WOLI UHRUSKIEJ. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXVI/174/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

zmian w składzie Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Woli Uhruskiej. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił Sekretarza  

Gminy Pana Mariusza Jachimczuka o omówienie tego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk poinformował, że ze składu osobowego Rady Społecznej 

działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w 

Woli Uhruskiej powołanej uchwałą Nr V/29/2015 Rady Gminy Wola Uhruska z 

dnia 26 marca 2015 r. w sprawie powołania Rady Społecznej działającej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Woli Uhruskiej 

odwołuje się Pana Waldemara Robaka natomiast w jego miejsce powołuje się 

Pana Andrzeja Demeckiego. 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie niniejszej 

uchwały, po czym otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXVI/174/2017 Rady Gminy Wola Uhruska 

w sprawie zmian w składzie Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Woli Uhruskiej, w którym to 

uchwała została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 13 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 
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 wstrzymujących się  – 1 głos. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym  przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.3 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WIELOLETNIEJ 

PROGNOZY FINANSOWEJ NA LATA 2017 – 2020. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXVI/175/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 - 2020. 

 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił Skarbnika 

Gminy Panią Justynę Kędzierawską o omówienie tego zagadnienia. 

Pani Justyna Kędzierawska omówiła wszelkie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2017 – 2020 zgodnie z załącznikiem do protokołu. 

Przewodniczący podziękował Pani Kędzierawskiej za omówienie niniejszej 

uchwały, po czym otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Radny Tadeusz Pawłowski zapytał dlaczego przedsięwzięcie dotyczące 

budowy oświetlenia ulicznego z Zbereżu nadal widnieje w wieloletniej 

prognozie, jeśli już teraz wiadomo, że wniosek został odrzucony z przyczyn 

formalnych? 

Pani Kędzierawska poinformowała, że pomimo odrzucenia wniosku z 

dofinansowania, Gmina Wola Uhruska odwołała się od tej decyzji i do chwili 

ostatecznego rozstrzygnięcia środki na ten cel będą zabezpieczone w WPF. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXVI/175/2017 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 - 2020, 

w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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PKT 6.4 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE 

GMINY NA 2017 R. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXVI/176/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że 

uchwała została omówiona w trakcie omawiania poprzedniej uchwały, po czym 

otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Radny Tadeusz Pawłowski zapytał, na co wydatkowano środki finansowe 

związane z opracowaniem Lokalnego Programu Rewitalizacji? 

Pani Kędzierawska poinformowała, że w ramach wspomnianych środków 

zamówiono i zakupiono ulotki, materiały biurowe, obiady dla osób 

uczestniczących w konsultacjach społecznych Programu Rewitalizacji oraz 

wynagrodzenie w wysokości 15 000,00 zł + VAT dla Lubelskiej Fundacji 

Rozwoju przygotowującej Lokalny Program Rewitalizacji Gminy Wola 

Uhruska. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą XXVI/176/2017 Rady Gminy Wola Uhruska 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r., w którym to uchwała została 

przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.5 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA POMOCY 

RZECZOWEJ WOJEWÓDZTWU LUBELSKIEMU W 

ZAKRESIE OPRACOWANIA DOKUMENTACJI 

TECHNICZNEJ NA BUDOWĘ CHODNIKÓW PRZY DRODZE 

WOJEWÓDZKIEJ NR 816 W UHRUSKU. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXVI/177/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu w zakresie 
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opracowania dokumentacji technicznej na budowę chodników przy drodze 

wojewódzkiej nr 816 w Uhrusku. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta Gminy 

o omówienie tego zagadnienia. 

Wójt Gminy poinformował, że proponuje się udzielić pomocy rzeczowej 

Województwu Lubelskiemu w zakresie opracowania dokumentacji technicznej 

na budowę chodników przy drodze wojewódzkiej nr 816 w Uhrusku. 

Środki w kwocie 50 000 zł na wspomniane zadanie zostaną zabezpieczone 

w budżecie gminy na 2018 rok. 

Przewodniczący podziękował Wójtowi Gminy za omówienie wspomnianego 

zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Radna Beata Kuczyńska – Jurek poprosiła Radnych o podjęcie uchwały i 

wsparcie inicjatywy budowy chodnika w Uhrusku. 

Radny Alfred Misztalski, Radny Stanisław Typiak oraz Radny Antoni Linde 

poparli wniosek dotyczący budowy chodnika w Uhrusku. 

Radny Stanisław Typiak poprosił również o rozpoczęcie prac związanych z 

przebudową rampy kolejowej w Woli Uhruskiej. 

Radny Marian Łubkowski zapytał, jaki jest koszt budowy 1m
2
 chodnika? 

Wójt Gminy poinformował, że koszt budowy 1m
2
 chodnika to 150 zł+VAT.  

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXVI/177/2017 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu w 

zakresie opracowania dokumentacji technicznej na budowę chodników przy 

drodze wojewódzkiej nr 816 w Uhrusku, w którym to uchwała została przyjęta 

przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 7 

ODPOWIEDZI NA ZGŁOSZONE INTERPELACJE 

I ZAPYTANIA RADNYCH. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił Wójta 

Gminy o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych. 

Wójt Gminy – Pan Jan Łukasik poinformował, że: 

 Czas pracy oświetlenia ulicznego w Bytyniu będzie zmieniony wraz ze 

zmianą z czasu letniego na zimowy. 
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 W przyszłości będzie dokonana analiza oznakowania domków 

letniskowych w Bytyniu. 

 Przejście przez tory kolejowe w Woli Uhruskiej jest tylko jedno a 

mianowicie przy drodze wojewódzkiej nr 819. 

 Do końca października będzie znane rozliczenie dotacji przekazanej na 

funkcjonowanie szynobusu kursującego na trasie Chełm - Włodawa. 

 Projekt pod nazwą Nadbużańskie Laboratorium Wiedzy jest już 

realizowany. 

 Budowa układu komunikacyjnego w Woli Uhruskiej – projekt 

najprawdopodobniej do końca października będzie zrealizowany. 

 Termomodernizacja budynku Urzędu Gminy, budynku Szkoły 

Podstawowej w Woli Uhruskiej, Uhrusku i Macoszynie Dużym – 

wniosek w chwili obecnej jest rozpatrywany. 

 Przebudowa drogi w odcinku Siedliszcze – Przymiarki – wniosek 

będzie zrealizowany do końca 2018 r. 

 Oczyszczalnia ścieków w Stulnie – wniosek jest w trakcie 

rozpatrywania. 

 Budowa oświetlenia ulicznego w Zbereżu – wniosek został odrzucony 

lecz gmina złożyła odwołanie. 

 Budowa świetlicy w Kosyniu – wniosek jest w trakcie rozpatrywania. 

 Budowa 3 ogólnodostępnych placów zabaw oraz budowa sceny 

zadaszonej – projekty zakończone będą do końca października 2017 r. 

 Rozbudowa systemu wodno - kanalizacyjnego na terenie Gminy Wola 

Uhruska – wniosek jest w rozpatrzeniu. 

 Centrum Zarządzania Kryzysowego – wniosek jest w trakcie 

rozpatrywania. 

 Budowa drogi powiatowej w odcinku Uhrusk – Łukówek – wniosek 

jest w realizacji. 

 Przejście graniczne Zbereże – Adamczuki – w chwili obecnej nie ma 

ostatecznej decyzji co do realizacji tego zadania. 

 Żwir na wyrównanie drogi w Mszannie będzie dostarczony. 

 Mandatów za przemyt papierosów w trakcie trwania EDD wystawiono 

niewiele. 

 Przez Zastępcę Wójta Gminy będzie dokonana analiza remontu drogi w 

Mszance. 
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 W przyszłości będzie prowadzona analiza dotycząca zmiany organizacji 

ruchu na ul. Szkolnej. 

 Do WUZiR będzie przesłane pismo w sprawie oczyszczenia koryta rzeki 

Tarasienka. 

 Do ZDW we Włodawie będzie przesłane pismo z prośbą o ułożenie 

brakującego fragmentu asfaltu przy blokach ul. Chełmskiej. 

Przewodniczący Rady Gminy w odpowiedzi na zgłoszone interpelacje 

poinformował, że: 

 Będzie prowadzona analiza godzin posiedzeń i sesji Rady Gminy Wola 

Uhruska, oraz zapytam o opinię w tej sprawie Państwa Radnych. 

 Starostę Włodawskiego zapraszamy na każdą sesję Rady Gminy Wola 

Uhruska. 

Przewodniczący podziękował za udzielone odpowiedzi, po czym przeszedł 

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 8 

WOLNE WNIOSKI I DYSKUSJA. 

 Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił zebranych 

o zabranie głosu w tym punkcie. 

 Pani Justyna Kędzierawska – Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie z dnia 7 września 

2017 r. w sprawie opinii dotyczącej informacji Wójta Gminy Wola Uhruska o 

przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 r. Opinia jest 

pozytywna. 

 Przewodniczący Rady Gminy - Pan Marek Kuszneruk Poinformował, że 

zagadnienie dotyczące analizy sprawozdania z realizacji budżetu gminy za I 

półrocze 2017 r. będzie dokonane w trakcie posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Wola Uhruska. 

 Sołtys Wiesław Chomik jako przedstawiciel Lubelskiej Izby Rolniczej 

poinformował, że jest już przygotowany projekt uchwały dotyczący 

dofinansowania ogrodzeń pól uprawnych, natomiast dostarczanie chłodni do 

Kół Łowieckich z terenu Powiatu Włodawskiego będzie zgłoszony na 

najbliższym posiedzeniu Izby Rolniczej. 

 Radny Stanisław Typiak zasugerował budowę sygnalizacji świetlnej w celu 

przejścia przez tory kolejowe w okolicy sklepu „Groszek”. 

 Radny Tadeusz Pawłowski poprosił, aby decyzję w sprawie godzin 

wspólnych posiedzeń oraz sesji Rady Gminy podjęli wszyscy Radni. 
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 Radny Mariusz Karpowicz wyraził swój sprzeciw co do organizacji 

posiedzeń wspólnych jak i sesji Rady Gminy w godzinach południowych. 

 Radny Alfred Misztalski podziękował za budowę drogi w Majdanie 

Stuleńskim. 

 Wójt Gminy poinformował, że w chwili obecnej trwają prace nad projektem 

budżetu na 2018 r., informując również, że w związku z realizacją licznych 

zadań inwestycyjnych będzie zachodziła konieczność zaciągnięcia kredytu na 

kwotę ok 1 mln. zł. 

 Sołtys Radosław Lipert poprosił o remont części drogi Wojewódzkiej nr 816 

na wzniesieniu przed wjazdem do miejscowości Uhrusk wraz z poszerzeniem 

pobocza tej drogi dla ułatwienia przejazdu rowerzystów. 

 Sołtys Lipert poprosił, aby zwrócić się z prośbą do PKP o umożliwienie 

przejścia przez tory kolejowe w okolicach sklepu Groszek w Woli Uhruskiej. 

 Radna Eugenia Pręciuk poprosiła o przycięcie zakrzaczeń utrudniających 

włączanie się do ruchu przy posesji Pani Sobory oraz na poboczu zakrętu jadąc 

od Siedliszcza do Przymiarek. 

 Sołtys Lipert poprosił o przesłanie pisma do Wójta Gminy Sawin o 

przycięcie zakrzaczeń na poboczach drogi z miejscowości Łukówek do 

miejscowości Rudka. 

 Pan Mariusz Jachimczuk zwrócił się z prośbą o rozpropagowanie informacji 

dotyczącej konkursu na odnalezienie martwego dzika za którego jest nagroda w 

wysokości 200 zł. 

 Pan Jachimczuk poinformował również, że 7 października 2017 r. w Susznie 

odbędzie się spotkanie Kół Gospodyń Wiejskich z terenu Powiatu 

Włodawskiego. 

 Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poinformował, że po 

rozmowie z Dyrektorem PUP we Włodawie są jeszcze pieniądze na staże lecz 

wiąże się to z koniecznością zatrudnienia na 1 miesiąc. 

 Wójt Gminy poprosił o obejrzenie filmu z organizacji tegorocznych 

Europejskich Dni Dobrosąsiedztwa, po czym zapytał Radnych, kto jest za 

organizacją EDD w 2018 r.? 

 W trakcie wypowiedzi 10 - Radnych opowiedziało się za organizacja EDD 

w 2018 r., 2 - Radnych jest przeciwnych organizacji EDD i 1 Radny wstrzymał 

się od wyrażenia opinii. 

 Sołtys wsi Zbereże Pan Stanisław Żyła poinformował, że jest za organizacją 

Europejskich Dni, lecz festyn również powinien odbywać się w miejscowości 

Zbereże. 
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 Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 9 

ZAKOŃCZENIE OBRAD XXVI SESJI RADY GMINY. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kuszneruk po wyczerpaniu 

ustalonego porządku obrad w dniu 28 września 2017 roku o godzinie 14
37

 

podziękował Radnym i wszystkim obecnym za udział w obradach i zamknął 

obrady Rady Gminy, wypowiadając formułę: „Zamykam dwudziestą szóstą 

Sesję Rady Gminy Wola Uhruska VII kadencji”. 

 

 

Protokołował: 

Arkadiusz Dubij  

 


